

RAAD VAN BESTUUR
11 juni 2017
Hemelstraat 27, 3582 Koersel-Beringen

1. Aanwezigheden
2. Goedkeuring verslag vorige vergadering.
3. Overlopen van de agenda.
4. Financiële situatie.
5. Ledenlijst en jaarrekening.
6. Administratieve verplichtingen.
7. Varia
8. Afspraak volgende vergadering.
9. To do lijst.

1. Aanwezigheden

Aanwezig: Linda Volders, Marlies Vandermaesen, Hilde Robert, Dorien Vandermaesen, Frie Vandemeulebroucke, Inne Gastmans

Verontschuldigd: Gino Hoebbers, Catherine Debrouwer, Ronny Vandermaesen

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering.

Het verslag van de vorige vergadering is goedgekeurd

3. Overlopen van de agenda.

4. Financiële situatie.

Onze financiële toestand is goed.

5. Ledenlijst en Jaarrekening.

De jaarrekening wordt opgestuurd door Linda. Alle voorbereidingen zijn hiervoor al getroffen.

6. Administratieve verplichtingen.

De statuten moeten ook herzien worden i.v.m. leden. Linda zal dit bekijken.

7. Varia

Busreis 2018:

Gino en Ronny moesten de prijzen voor de busreis bekijken en doorgeven aan Linda. Dit is nog niet gebeurd. Linda gaat even aandringen bij beiden om dit te doen.

We moeten ook nog mensen zoeken die twee busritten willen meereizen.

Kamp 1: met een lege bus opkopen en de gasten veilig thuisbrengen en uitwuiwen (24 juli)

Kamp 2: de gasten ontvangen, met een volle bus opkomen en de gasten bij ons afzetten en dan de bus leeg mee naar huis nemen (25 juli)

Tegen januari 2018, willen we dit in orde hebben.

AED toestel/EHBO:

Tijdens de EHBO-sessie is er gesproken over een AED toestel. Dit helpt om mensen te reanimeren. Ze hebben dit wel op veel plaatsen, maar vaak ligt dit toestel op meer dan 150 meter afstand en dit is al te ver. Het zou 650 euro kosten en het heeft een levenslange garantie. Als het gebruikt is, dan worden de pats vervangen en wordt het toestel terug opgeladen.

We zouden dan ook graag dit toestel kopen van het budget van @sport. We vragen straks aan Stefan of hij dit kan regelen met de Dries (EHBO man).

Er zijn ook hulpmiddelen voor epeleptische aanvallen: mayocanules. Dit is om te voorkomen dat deze mensen hun tong inslikken. Deze krijgen we van Dries.

Een non-actieve groep

Mensen met slikproblemen zijn soms ook een risico voor de groep. Want wie zijn verantwoordelijkheid is het als iemand zich verslikt en wie weet wat we dan moeten doen. Misschien moeten we dit terugkoppelen met de begeleiders van die personen, zodat we op z'n minst verdikkingsmiddel meekrijgen of andere hulpmiddelen.

We nemen te weinig rationele beslissingen ivm de risico's. We laten mensen soms toe die misschien niet altijd in onze groep passen of na één kamp misschien toch minder goed meevallen en dan durven we niet te zeggen dat ze niet meer mee kunnen.

Het vorige paaskamp was een teleurstelling omdat de groep heel erg zwaar was. Het was moeilijk deze te entertainen waardoor de voldoening voor de begeleiders veel minder was.

Het helpt zeker het om een maximumleeftijd te bepalen zodat we op voorhand al wat mensen kunnen uitsluiten. We zetten deze op 60. Alle gasten nieuwe die we aanwerven moeten onder deze leeftijdsgrens liggen. De mensen die nu al meegaan op kamp bekijken we gast per gast.

We moeten dit wel communiceren naar de huizen. Frie stelt hier een brief voor op en zal deze bezorgen aan Hilde en Linda.

Eveneens moeten we een 'grote schoonmaak' doen in onze groep om te zien wie er wel nog past in onze visie om een actief kamp te hebben. Sommige mensen gaan we daardoor jammer genoeg niet meer kunnen meenemen. We overlopen nu de hele lijst. Nadien bekijken we elk opnieuw (eindejaar), zodat ons groep actief blijft.

De mensen die nu niet meer kunnen:

- Ann Janssens
- Paul Oor
- Danny Simonis
- Maurice Strouwen
- Gert Vanhoutvinck
- Dirk Volders
- Willy Willems

Mensen waarvoor we extra hulp/tips nodig hebben of ze kunnen in de toekomst niet meer mee:

- Inne Wittemans (we moeten een gesprek voeren om te kijken of we extra tools krijgen om met haar gedragsproblemen om te gaan)
- Gonda Grauwels (het eetprobleem moet veranderen of ze kan in de toekomst niet meer mee)

Mensen die we in de gaten moeten houden voor de toekomst, deze mensen evalueren we na het kerstkamp:

- Bert Wuyts
- Nabora Lagaeyse
- Annie Blockx
- Johan Reynders

- Patrick Pollers
- Marc Smets
- Rudi Verbruggen

Frie stelt een brief op om de mensen te laten weten dat ze niet meer mee kunnen, zij stuurt deze brief door naar de raad van bestuur om dit na te lezen.

Dorien maakt een soort stoefboekje voor de mensen die niet meer meekunnen om afscheid te nemen van Carrousel, bedankt voor de mooie jaren...

Taakverdeling binnen de raad van bestuur:

Er was vorige vergadering nog twijfel over wie de 'coördinator vrijwilliger' wil worden. Inne ziet dit niet zitten. We gaan aan Natalie vragen of zij dit ziet zitten.

De specifieke taakverdeling per persoon moet zeker opgesteld worden tegen volgende vergadering! Dan zullen we dit bespreken.

Frie vraagt hulp ivm de foto's. De activiteiten waar Frie niet bij is, zal Ronny deze online zetten en de andere doet Frie.

Voor facebook zal Hilde iedereen beheerder maken, zodat als Frie niet op een activiteit aanwezig is, er toch foto's verschijnen. Zij zal ook mensen aanspreken om dit te doen.

De eetkaarten online moeten zeker ook nog eens bekeken worden.

Frie stelt ook voor dat ze bij andere taken een handje wil toesteken, als er brieven gemaakt moeten worden of teksten moeten opgesteld worden dan wil zij dit wel doen.

Afspraken tussen vakanties en sport:

Er is een mailing gebeurd naar de vrijwilligers van @sport. Mensen moesten hun engagement doorgeven, enkel sportactiviteiten of ook kampactiviteiten.

Er zijn een 14-tal mensen die gereageerd hebben dat ze alles wel willen doen.

Het probleem is echter dat als er een vraag gesteld wordt voor een activiteit op kamp, dat er toch verschillende mensen die niet komen opdagen.

Gino en Catherine denken dan ook dat het beter is dat we geen sportactiviteit meer op kamp organiseren, omdat ze anders moeten terugvallen op de begeleiders.

Ze willen wel meegaan op uitstap dan. @vakanties zou het jammer vinden als we er geen sportactiviteiten meer zijn. Misschien vinden we het minder erg dat we een handje moeten toesteken.

Misschien moeten we wel voor die 14 mensen een mailadres opmaken zodat ze alle data's tijdig kunnen krijgen. Zodat ze weten wat er allemaal te doen is en hun agenda daar op kunnen afstemmen. Frie gaat hier een overzicht van maken. Misschien moeten we de mensen ook sneller vragen om te komen helpen op kamp, zodat iedereen tijdig zijn agenda kan vrijmaken. Hopelijk krijgen we dan meer respons.

Een ander idee is om met alle mensen @sport een vergadering te organiseren, zodat ze zich wat meer betrokken kunnen voelen. Er is nu namelijk een kloof tussen @vakanties en @sport die we graag willen wegwerken. @vakanties voelt immers een grote

meerwaarde voor carrousel binnen @sport en daarom willen we zeker nog verder uitwerken hoe we de kloof kunnen dichten.

We willen ook een ledenlijst maken van @sport en deze op de website plaatsen. Linda gaat deze lijst aan Frie bezorgen.

We moeten ook eens bekijken hoe de @vakanties vrijwilligers passen in het @sport plaatje. Dit is opnieuw de kloof die waarschijnlijk door beide afdelingen gevoeld wordt. We willen immers graag dat beide pijlers zich goed voelen binnen carrousel en dat er een leuke samenwerking plaatsvindt.

De vrijwilligers van @vakanties voelden zich een beetje verloren op de Integratiecup. Ze hadden niet echt een taak, waardoor ze het idee hadden dat ze niet echt nodig waren en niet het idee hadden een grote bijdragen te hebben. Hoe kunnen we de @vakanties dan meer betrekken in het systeem? Misschien had @sport kunnen communiceren dat we eerder een aanmoedigende functie hadden en geen concrete taak?

We hebben ook een beetje het gevoel dat we zelf ook weinig betrokken zijn in de voorbereiding of weinig weten van de activiteiten.

Misschien kan de briefing iets uitgebreider gebeuren zodat mensen iets meer weten wat er gaat gebeuren en wat er van hen verwacht wordt gedurende de dag.

Er is dus waarschijnlijk een nog moeilijke communicatie tussen de twee pijlers. Dit is natuurlijk logisch als er binnen de vzw een nieuwe afdeling wordt opgericht. @vakantie wil echter zeker blijven werken om ervoor te zorgen dat beide groepen tevreden zijn en zich goed voelen in de vzw. We hopen immers op een samenwerking die nog jaren zal voortduren.

8. Afspraak volgende vergadering

De volgende vergadering gaat door op zaterdag 23 september om 13u30, in De Kardijk te Beverlo.

To do lijst.

Iedereen	→ Een uitgebreid overzicht van de inhoud van hun taken maken en wanneer deze uitgevoerd moeten worden
Dorien Vandermaesen	→ Een stoefboekje maken voor de gasten die niet meer mee kunnen op kamp →
Ronny Vandermaesen	→ Prijzen voor de busreis 2018 bekijken → De foto's van activiteiten waar Frie niet aanwezig is, online zetten
Linda Volders	→ De staturen aanpassen → De jaarrekening doorsturen → De busreis opvolgen → Een ledenlijst van @sport aan Frie bezorgen
Gino Hoebbers	→ Contact met de Dageraad opnemen ivm de busreis 2018
Frie Vandemeulebroucke	→ Een brief schrijven voor de gasten die niet langer meekunnen op kamp → Een brief opstellen ivm de leeftijdsgrens van onze vereniging

Dorien Vandermaesen

11 juni 2017